

...“Sikap dan personaliti pelajar itu sendiri yang menjadi penyebab utama mengapa dan kenapa pelajar Bumiputra lemah di dalam pencapaian akademik mereka...”

• Muka 20

Dr. Mohd Shatar Sabran



FIRRDAUS IKON KEJAYAAN ANAK MELAYU

Oleh:
SHARIL NIZAM SHA'RI

SERDANG - Universiti Putra Malaysia (UPM) mencatat sejarah berjaya melahirkan seorang graduan Melayu yang mencapai keputusan 4.00 setiap semester dalam bidang pengajian fizik.

Kejayaan Mohd. Firrdaus Romeli, 22, penuntut Bachelor Sains (Kepujian) major Fizik, Fakulti Sains ini menjadi kebanggaan UPM dan seterusnya dapat menjadi ikon kejayaan anak Melayu dalam bidang fizik di negara ini.

Atas kecemerlangan tersebut, beliau dipilih sebagai penerima hadiah Pingat Emas Canselor dan Anugerah Pelajaran Diraja sempena Majlis Konvokesyen UPM Sidang Kedua pada 24 September baru-baru ini.

Beliau yang mengamalkan teknik belajar secara sistematik dan penuh bersemangat ini sentiasa menjadikan ibu bapa dan ahli keluarga sebagai sumber inspirasi untuk berjaya. Hasilnya, beliau muncul sebagai pelajar pertama mencapai kecemerlangan dalam bidang fizik.

Berdasarkan peratusan keputusan peperiksaan semester II 2004/2005 Fakulti Sains UPM, Firrdaus mendahului senarai 23 graduan yang tamat berijazah kelas pertama pada tahun ini. Diikuti, seramai 85 graduan kelas dua tertinggi daripada jumlah 148 keseluruhan graduan yang berjaya menamatkan pengajian.

“Bagi mempelajari subjek sukar, seseorang pelajar itu perlu menganggap mudah untuk mempelajarinya dan secara perlahan-lahan, kesukaran akan bertukar senang,” katanya.

Menurut pensyarah beliau, Prof. Madya Dr Sidek Abdul Aziz, pada mulanya Firrdaus tidak menonjol sewaktu pertama kali ditemui dalam minggu orientasi tetapi setelah kerap mengikuti aktiviti di fakulti beliau mula menunjukkan perubahan positif.

“Saya dapati beliau akan membuat tugas atau projek dengan usaha yang gigih sehingga mendapat markah tertinggi. Lagipun, presentation yang dibuatnya dengan kualiti yang baik dan suka berbincang dengan para pensyarah di luar waktu kelas”.

“Topik yang selalu dibualkan mengenai masalah persekitaran seperti tsunami, gempa bumi dan kaitannya dalam bidang fizik,” kata Dr. Sidek apabila diminta mengulas personaliti Firrdaus.

Ibu bapa beliau, Romeli Abdul Rashid dan Majidah Awang said mengucapkan syukur kepada tuhan ke atas kejayaan anaknya dan terima kasih kepada semua pihak dan individu yang terlibat membantu Firrdaus.

Menurut mereka, Firrdaus seorang anak yang men-

“Buat kerja bersungguh-sungguh tidak hangat-hangat tahi ayam, selalu menghubungi ahli keluarga.”

“Bagi mempelajari subjek sukar, seseorang pelajar itu perlu menganggap mudah untuk mempelajarinya dan secara perlahan-lahan, kesukaran akan bertukar senang...”



... belajar secara sistematik dan penuh semangat.

■ Lihat muka surat 31

Firrdaus ikon kejayaan anak melayu

dengar kata dan nasihat. Sejak kecil sudah menunjukkan semangat yang tinggi untuk berjaya.

“Buat kerja bersungguh-sungguh tidak hangat-hangat tahi ayam, selalu menghungi ahli keluarga. Mencapai keputusan cemerlang dalam UPSR, PMR, SPM dan di UPM adalah berkat sifatnya yang sentiasa menyayangi ahli keluarga” kata ibunya ketika dihubungi di kampungnya, Kuantan, Pahang.

Sementara itu, salah seorang rakan sekuliahnya, Che Wan Mohd Badrul Amin, menyifatkan Firrdaus adalah sahabat yang rajin dan bekerja keras dalam proses pembelajarannya di kampus.

“Setiap masa sentiasa mengulang kaji pelajaran, bersikap sentiasa mencari ilmu, duduk di hadapan kelas, selalu bertanya pensyarah dan sedia berkongsi maklumat dengan pelajar-pelajar lain. Firrdaus bukan

seorang yang genius tetapi individu yang gigih berusaha,” komennya lagi.

Diharapkan kejayaan insan cemerlang dan terbilang harapan bangsa ini dapat mencetuskan kesedaran masyarakat Melayu untuk terus gigih berusaha dan berpelajaran tinggi untuk seiring menuju kejayaan negara. Bukannya cepat terpengaruh dengan anasir-anasir negatif yang akan mengelapkan masa depan.

